
施工作業通知（禁停車輛）112.09.27 公告 

Notice of Construction (No Parking allowed) 
 

受文者：全校各使用及管理單位、附近居民（請張貼） 

To the offices in the campus and nearby residents 
 

主  旨：為因應「綜合工程一館＿隱形防鴿窗施工作業」需求，將於下列時間及區域由吊車施作，

業已申請路權使用，請勿於施工區域周圍停車及逗留，以避免意外及損壞，特此公告周知，

造成不便之處，尚祈見諒。 

Subject: Due to the construction of windows installation in the 1st general building, the 

following area will be blocked. Do not wander and park near the mentioned areas. 

We apologize for any inconvenience.  
 

說 明：一、施工區域及時間： 

Instruction：The area and the time of construction  

112.10.05（四）08：00 起至 112.10.25（三）18：00 止 

From Oct. 5 8 am to Oct 25 6 pm 

施工區域請參閱下圖 Please see the below picture for the blocked area. 

二、其中綜一館及電機館中間的出入口將於 112.10.09（一）08：00 至 112.10.12（四）

18：00 封閉（人員及機車皆無法出入），其餘時段可由民主四路方向正常出入。 

    The entrance between the 1st general building and the Building of Electrical 

Engineering will be shut down from Oct. 9, 8 a.m. to Oct 12, 6 p.m. Both 

pedestrians and the scooters will not be able to enter. Other than the mentioned 

time, the direction to Minzhu 4th Rd will remain open. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



三、公告時間為預估時間，如作業提前完成，將提早開放使用。 

  惟施工期間若發生特殊困難將有可能導致工期延後，屆時再公告周知。 

    The announced schedule is only an estimated schedule. If the project is finished 

before schedule, the road will be open. If there are difficulties in the work, the 

construction may be delayed with notice. In case of failure to work under certain 

circumstances, the construction will be postponed until further notice. 

 

四、聯絡人：Contact person： 

  承包廠商：谷賓精品隱形鐵窗 梁先生 0908-333-930 

    The contractor：0908-333-930 

       光電工程系辦公室 曾小姐 05-631-5654 

The Department of Electro-Optics Engineering：05-631-5654 

       自動化工程系辦公室 郭先生 05-631-5389 

The Department of Automation Engineering：05-631-5389 

       機械設計工程系辦公室 詹先生 05-631-5360 

The Department of Mechanical Design Engineering：05-631-5360 


